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HATİCE AKKILIÇ
Yazısı 4.sayfada

BİR FİKRİM VAR

MURAT YILDIRIM 
Yazısı 5.sayfada

ÇEVRE 

Tarımsal desteğin azlığı hakkında 
konuşan ZMO Antalya Şube 
Başkanı Ali Top, “Bazı şirketlerin 
silinen milyonlarca dolar borçların 
yanında, üreticilere verilecek 
tarımsal destekler sadaka olmayıp 
Anayasal bir haktır” dedi.
Arda KIR  5’te

‘SADAKA DEĞ‘SADAKA DEĞiiL L 
ANAYASAL HAK’ ANAYASAL HAK’ 

Antalya Büyükşehir Belediyesi'nin 
düzenlediği Uluslararası Food Fest 
Antalya Gastronomi Festivali, bu yıl 
"Antalya'dan Dünyaya" temasıyla 
gerçekleşecek. Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 

“Antalya, sadece eşşiz doğası ve 
tarihi zenginlikleriyle değil, aynı 
zamanda mutfak kültürüyle de öne 
çıkan şehrimizdir” dedi.
Tayfun AKYATAN-
Nizamettin ÖZMEN 8’de

Uluslararası 
Gastronomi 

Festivali 
başlıyor

Antalya’da bir hastanede personele verilen 
yemeğin içinden saç teli ve böcek çıktı. 
Doktor ve sağlık personellerinin kaydettiği 
görüntülere ilişkin konuşan SES Antalya 
şubesi Örgütlenme Sekreteri Aslı Soydar, 
¨İlk defa karşılaştığımız bir durum değil¨ 
şeklinde acı tabloyu özetledi.
Dilan ANDIÇ 4’te

Hastane Hastane 
yemeğinde yemeğinde 
saç ve saç ve 
böcek çıktı böcek çıktı 

Babacan tavırlarıyla tanına Antalya’nın sevilen 
isimlerinden İl Emniyet Müdürü Orhan Çevik, 
Emniyet Genel Müdürlüğü’ne atandı. Çevik’in yerine 
İçişleri Bakanlığı Müşaviri İlker Arslan atandı. 3’te                                       

Antalya İl Emniyet 
Müdürü değişti Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 

13 üniversiteye yeni rektör ataması yaptı. 
Resmi Gazete'de yayımlanan kararname-
ye göre, Akdeniz Üniversitesi'nin mevcut 
rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, ikinci 
kez rektör olarak atandı.Tuğçe ÇAM 4’te

ÖZKAN’DAN İKİNCİ İLK!ÖZKAN’DAN İKİNCİ İLK!

Elmas, deprem sonrası yapılacak konutlar ile ilgili, “Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan, 319 bini 1 yıl içinde olmak üzere 
toplam 650 bin yeni konutun depremzedelere teslim edileceğini 
duyurmuştur. 2024 itibariyle TOKİ’nin verilerine göre 11 ilde pro-
jesi yüzde 90’ın üzerinde tamamlanmış olan konut sayısı yalnızca 
38.229’dur. Son 20 yılda 700 bin civarında konut inşa eden TO-
Kİ’nin bu kadar kısa sürede söz verilen bu hedefe nasıl ulaşabile-
ceği ise tam bir muammadır” dedi. Dilan ANDIÇ 6’da

KAYBEDECEK 
GÜNÜMÜZ YOK

İnşaat Mühendisleri Odası (İMO) Antalya Şubesi 
Yönetici Üyesi Ebru Elmas, 1999 Marmara Depremi’nin 
25’inci yılında Karaalioğu Parkı’nda düzenlenen 
toplantıda iktidarın ifade ettiği sayısal verilerin büyük 
oranda halkı yanıltmaya yönelik olduğunu belirtti

“AFET YÖNETİMİ SİYASİ ŞOVA DÖNÜŞMESİN”

1999’da yaşanan depremde 17 bin 480 kişi hayatını kaybet-
miş, 43 bin 953 kişi de yaralanmıştı. İMO Antalya Şubesi 
Yönetici Üyesi Ebru Elmas, “Afet yönetiminin siyasi şova 
dönüştürülmesi, deprem gerçeği bahane edilerek kentsel 
dönüşüm uygulamalarının kentlerin değerli arsalarında rant-
sal dönüşüme alet edilmesinin en acı sonucu 6 Şubat 2023 
Depremlerinde görülmüştür. Depremlere hazırlık çalışmaları-
nın başında yapı stokunun iyileştirilmesi gelmektedir” dedi.

“TAM BİR MUAMMA”

Jeoloji Mühendisleri Odası (JMO) Antalya Şube Başkanı 
Mustafa Karancı, 17 Ağustos Depremi’nin yıldönümünde 
açıklama yaptı. Başkan Karancı, “Bilimsel çalışmalar ve 
mühendislik hizmetlerinin önerilerini hayata geçirecek 
mekanizmanın, tıpkı depremler gibi uyumadan ve 
ertelemeden çalışması gerekiyor. Çünkü depremler 
uyumaz” dedi.Tuğçe ÇAM 6’da

“DEPREM UYUMAZ”“DEPREM UYUMAZ”

Geçmişte narenciye çeşitlerinin geliştiril-
mesi, verimliliğin artırılması ve hastalık-
larla mücadele gibi önemli çalışmaların 
yürütüldüğü Demircikara Mahallesi 447 
ada 3 parselde bulunan alan Vakıflar Bölge 
Müdürlüğü’nce 10 yıllığına kiralanması 
için ihaleye çıkarılırken ŞPO Antalya Şube 
Başkanı Funda Yörük, “Narenciye kentin 
nefes alanıdır” dedi.Arda KIR 4’te

“NARENCİYE “NARENCİYE 
KENTİN NEFES KENTİN NEFES 
ALANI”ALANI”

5-12 Ekim 2024 tarihleri arasında yapıla-
cağı açıklanan Uluslararası Antalya Altın 
Portakal Film Festivali hakkında Akdeniz 
Gerçek Gazetesi’nin sorularını yanıtlayan 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek, ‘Antalya Altın Portakal Film 
Festivali her şeye rağmen devam edecek’ 
dedi. Tayfun AKYATAN 6’da

Her şeye rağmen Her şeye rağmen 
devam edecekdevam edecek

Altı Nokta Körler Derneği Antalya Şubesi 
Başkanı Ahmet Oktay, belediyenin kaldırım 
çalışmasını paylaşan Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal’dan kılavuz çizgisi tale-
binde bulundu. Nizamettin ÖZMEN 4’te

Kılavuz çizgisiz Kılavuz çizgisiz 
kaldırım olmaz!kaldırım olmaz!

Türkiye İşçi Partisi (TİP) Hatay 
Milletvekili Can Atalay'ın millet-
vekilliğinin düşürülmesiyle ilgili 
olağanüstü toplanan TBMM Genel 
Kurulu'nda konuşan Antalyalı TİP 
Milletvekili Ahmet Şık, “Sizde hiç 
utanma yok. Zerre miktar utanmanız 

yok. Haysiyetiniz yok” ifadelerini 
kullandı. Ahmet Şık bu konuşmanın 
ardından AKP’li Alpay Özalan'ın 
yumruklu saldırısına uğradı. DEM 
Parti Grup Başkanvekili Gülistan 
Kılıç Koçyiğit de saldırıdan nasibini 
aldı.Tuğçe ÇAM

AKP’DEN AKP’DEN 
ÇİRKİN ÇİRKİN 
SALDIRISALDIRI

Ego ve 
gelişim 
ilişkisi

Altı belediye 
başkanımıza 
halk çağrısı


